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20 Δεκεμβρίου 2017 
 
Πρόεδρο 
Εκτελεστικής Επιτροπής 
Κυπριακής Ομοσπονδίας Ποδοσφαίρου (ΚΟΠ) 
 

Θέμα: Ταυτοποίηση φιλάθλων 
 
Έχω ενημερωθεί από δημοσιεύματα σε μέσα ενημέρωσης και από την ανακοίνωση που 
αναρτήθηκε στην ιστοσελίδα σας, για την χθεσινή απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής 
της ΚΟΠ όπως, με στόχο την εξάλειψη της βίας από τα γήπεδα, από την 1η Ιανουαρίου 
2018, στους αγώνες μεταξύ των ομάδων της Ανόρθωσης, της ΑΕΚ, του Απόλλωνα, του 
ΑΠΟΕΛ, της ΑΕΛ και της Ομόνοιας, τα εισιτήρια της φιλοξενούμενης ομάδας θα 
διατίθενται μόνο από την ΚΟΠ, μόνο ηλεκτρονικά, μέσω της ιστοσελίδας της. 
  
2. Παρόλο που, κατά κανόνα, καλωσορίζω όλα τα μέτρα που αποσκοπούν στην πάταξη 
του φαινομένου του χουλιγκανισμού, διερωτώμαι για το σκεπτικό της πιο πάνω 
απόφασης, χωρίς προηγουμένως να έχετε διαβουλευθεί το μέτρο αυτό με το Γραφείο 
μου και ενώ μάλιστα, γνωρίζατε ότι, βρίσκομαι σε συνεννόηση με τον Κυπριακό 
Οργανισμό Αθλητισμού (ΚΟΑ), για την εφαρμογή του περί της Πρόληψης και της 
Καταστολής της Βίας στους Αθλητικούς Χώρους Νόμου του 2008, Ν.48(Ι)/2008, όπως 
τροποποιήθηκε, αφού αντίγραφα και των δύο επιστολών μου προς τον ΚΟΑ, σας 
κοινοποιήθηκαν. 
 
3.1. Σας υπενθυμίζω ότι, σε πρόσφατη μας τηλεφωνική επικοινωνία, είχατε εισηγηθεί τη 
συζήτηση «προσωρινών» μέτρων, μέχρι την πλήρη εφαρμογή του πιο πάνω Νόμου και 
σας ζήτησα όπως υποβάλετε τις εισηγήσεις σας στο Γραφείο μου γραπτώς, ώστε να 
εξετάσω τη νομιμότητά τους, με βάση τον πιο πάνω Νόμο και τις διατάξεις του περί 
Επεξεργασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα (Προστασία του Ατόμου) Νόμου του 
2001, Ν.138(Ι)/2001, όπως τροποποιήθηκε. 
 
3.2. Σας είχα επίσης αναφέρει ότι, οι οποιεσδήποτε ενέργειες για την πάταξη του 
φαινομένου του χουλιγκανισμού δεν θα πρέπει να εστιάζουν σε προσωρινά ημίμετρα 
αλλά θα πρέπει να γίνουν προς την κατεύθυνση της πλήρους εφαρμογής του Νόμου 
48(Ι)/2008. 
 
4.  Με σκοπό να εξετάσω τη νομιμότητά του, παρακαλώ όπως, μέχρι την Παρασκευή 
22/12/2017, περιγράψετε το σύστημα που προτίθεστε να εφαρμόσετε και όπως 
απαντήσετε γραπτώς στα πιο κάτω ερωτήματα:  
 
4.1. Ποια είναι η νομική βάση για τη λειτουργία του συστήματος αυτού και για την 
επεξεργασία των προσωπικών δεδομένων των οπαδών τα οποία θα καταχωρούνται σε 
αυτό; Η λειτουργία του προτεινόμενου συστήματος συνάδει με τις διατάξεις του Νόμου 
48(Ι)/2008;  
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4.2. Γιατί θεωρείτε ότι το προτεινόμενο μέτρο θα συμβάλει στην εξάλειψη της βίας από 
τα γήπεδα; Με ποιο τρόπο θα επιτευχθεί ο σκοπός αυτός; 
 
4.3. Γιατί το μέτρο που αποφασίσατε αφορά μόνο στην Ανόρθωση, στην ΑΕΚ, στον 
Απόλλωνα, στον ΑΠΟΕΛ, στην ΑΕΛ και στην Ομόνοια;   
 
4.4. Ποιος θα είναι ο κατά το Νόμο 138(Ι)/2001, υπεύθυνος επεξεργασίας των 
δεδομένων των οπαδών τα οποία θα καταχωρούνται στο προτεινόμενο σύστημα;  
 
4.5. Ποιος θα αναλάβει το σχεδιασμό και/ ή τη διαχείριση του συστήματος αυτού; Το 
πρόσωπο αυτό θα ενεργεί ως ο εκτελών την επεξεργασία για λογαριασμό του 
υπεύθυνου επεξεργασίας, σύμφωνα με το άρθρο 10 του Νόμου 138(Ι)/2001; Αν ναι, τι 
θα προβλέπει η γραπτή ανάθεση της επεξεργασίας που θα διέπει την μεταξύ τους 
σχέση; 
 
4.6. Τί δεδομένα θα είναι υποχρεωμένοι να καταχωρούν οι οπαδοί στην ιστοσελίδα της 
ΚΟΠ, για την αγορά εισιτηρίων; Ποιος θα έχει πρόσβαση στα δεδομένα αυτά; Πόσο 
καιρό θα διατηρούνται; 
 
4.7. Σε ποιους θα κοινοποιούνται τα δεδομένα αυτά; Τι πληροφορίες θα λαμβάνει το 
κάθε Σωματείο που εμπίπτει στο μέτρο που αποφασίσατε; 
 
4.8. Τί οργανωτικά και τεχνικά μέτρα θα ληφθούν για την προστασία των δεδομένων 
που θα τυγχάνουν επεξεργασίας μέσω του προτεινόμενου συστήματος; 
 
4.9. Έχετε διαβουλευτεί με τον ΚΟΑ το υπό αναφορά μέτρο, πριν τη λήψη της 
απόφασης για την εφαρμογή του;   
 
4.10. Έχετε διαβουλευτεί με την Αστυνομία το υπό αναφορά μέτρο, πριν τη λήψη της 
απόφασης για την εφαρμογή του; Πώς η Αστυνομία θα επωφεληθεί από το μέτρο αυτό;  
 
5. Περάν των απαντήσεών σας στα πιο πάνω, μπορείτε να προσθέσετε οποιαδήποτε 
άλλη πληροφόρηση, η οποία θα μου επιτρέψει να διαμορφώσω πιο ολοκληρωμένη 
άποψη. 
 
6. Επειδή, αντιλαμβάνομαι ότι, αναμένεται και η επίσημη τοποθέτηση των Σωματείων 
για το μέτρο αυτό, παρακαλώ όπως, τόσο η παρούσα όσο και η απάντησή σας προς 
εμένα, κοινοποιηθεί και σε αυτά. 
 
 
 
Ειρήνη Λοïζίδου Νικολαΐδου 
Επίτροπος Προστασίας  
Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα 
 
Κοινοποίηση:  Αρχηγό Αστυνομίας 
                       Πρόεδρο Κυπριακού Οργανισμού Αθλητισμού (ΚΟΑ) 
 
Κ.Γ. 


